
Geachte leden en plaatsvervangend leden van de vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat, 
 
Het lid Kröger (GroenLinks) stelt voor om een derde termijn van het AO Luchtvaart te houden, die 
plaats zou moeten vinden voor het VAO Luchtvaart. Aanleiding voor het voorstel is het 
handhavingsverzoek vanwege de volgens EenVandaag ontbrekende natuurvergunning van Schiphol 
en de mogelijkheid dat Schiphol acuut terug zou moeten naar 400.000 vliegbewegingen. Dit was niet 
bij de Kamer bekend ten tijde van het AO, maar is volgens het lid Kröger wel erg relevant en acuut. 
Het VAO biedt volgens haar onvoldoende gelegenheid voor vragen en interrupties en omdat het 
onderwerp niet is besproken tijdens het AO, kan het eigenlijk ook niet besproken worden bij het 
VAO.   
 
Graag verneem ik uiterlijk morgen 18 september a.s. om 14.00 uur (graag via ‘allen beantwoorden’ 
op dit e-mailbericht) of u kunt instemmen met het voorstel. Spoedig na de termijn van deze e-
mailprocedure zal ik u informeren over de uitkomst.* 
 
Met vriendelijke groet, 

Benjamin Koerselman 

Adjunct-griffier vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat 

 

https://eenvandaag.avrotros.nl/item/schiphol-heeft-al-jaren-geen-natuurvergunning-100000-vluchten-illegaal/

